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 PROTOKÓŁ nr XV/20 

sesji Rady Powiatu w Gryfinie 

w dniu 27 lutego 2020 r. 

 

 

XV sesja Rady Powiatu w Gryfinie odbyła się w dniu 27 lutego 2020 r. o godz. 14:00  
w sali obrad Starostwa Powiatowego w Gryfinie przy ul. Sprzymierzonych 4. Posiedzenie 

otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski i stwierdził, że zgodnie 

z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 17 Radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 21 osób stanowiło quorum pozwalające  
na podejmowanie prawomocnych decyzji (lista obecności radnych - zał. nr 1).  
Ponadto w posiedzeniu wzięli udział zaproszeni goście (zał. nr 2). 

 

 

I. Sprawy regulaminowe  
 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski powitał zebranych gości, 
przedstawicieli służb mundurowych, kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, 
pracowników Starostwa Powiatowego w Gryfinie, przedstawicieli lokalnych mediów,  
Zarząd Powiatu, Radę Powiatu. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski na protokolantów powołał 
Adę Wisławską i Dominikę Konopnicką. Następnie Przewodniczący zapytał Radnych, czy są 
uwagi do przedstawionego porządku obrad.   
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski złożył wniosek o zmianę porządku obrad – dodanie 
punktu 3 – wystąpienia Państwowego Inspektora Sanitarnego w Gryfinie w sprawie 
prowadzonych działań na terenie Powiatu Gryfińskiego w związku z występującymi 
zagrożeniami koronawirusa w krajach Unii Europejskiej. Przedstawiony porządek obrad wraz  
ze zmianami został przyjęty większością głosów (16 za; 1 wstrz.; 0 przeciw) i stanowi  
zał. nr 3. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski powiedział, że Radny 
Wojciech Długoborski wprowadził uwagi do protokołu nr XIV/20 z dnia  
30 stycznia 2020 r.  i zostały one naniesione. Następnie Przewodniczący zarządził 
głosowanie, w wyniku którego protokół został przyjęty większością głosów (16 za; 1 wstrz.; 
0 przeciw). 
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II. Uroczyste wręczenie stypendium Rady Powiatu w Gryfinie uczniowi 
Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Chojnie za szczególne wyniki 
w nauce w I semestrze roku szkolnego 2019/2020 
 

Inspektor Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Monika Baczyńska – 
Padjasek powiedziała, że osiągnięcia młodych ludzi są powodem do dumy dla rodziców, 
nauczycieli oraz całego społeczeństwa i świadczą o tym, że potrafią oni skutecznie dążyć do 
celu, łączyć pasje z obowiązkami szkolnymi, być przykładem pracowitości i wytrwałości. 
Właśnie takim przykładem jest obecny na sesji Hubert Kwiecień, który w I semestrze roku 
szkolnego 2019/2020, jako jedyny spośród wszystkich uczniów szkół ponadpodstawowych 
prowadzonych przez Powiat Gryfiński, osiągnął średnią ocen 5,0 oraz wzorowe zachowanie i 
tym samym został stypendystą Rady Powiatu. Hubert Kwiecień jest uczniem II klasy 
Technikum Zawodowego w zawodzie technik informatyk w Zespole Szkół 
Ponadpodstawowych w Chojnie. Jest stypendystą Prezesa Rady Ministrów. Aktywnie 
uczestniczy w przedsięwzięciach realizowanych przez szkołę, m.in. w  projekcie   
„Cyfrowy obywatel w cyfrowym świecie’’,  w ramach którego brał udział w mobilności w 
Słowenii. Jest także uczestnikiem projektu „Inwestycja w kształcenie zawodowe – inwestycją 
w przyszłość!”, w ramach którego uczestniczy w zajęciach przygotowujących do egzaminu 
zawodowego. Uczestniczy również w realizowanej w szkole innowacji pedagogicznej  
„Od algorytmu do programu” oraz „Akademii Cisco”. Hubert interesuje się programowaniem. 
Tworzy własne programy w języku C++. Swoją pasję, z którą wiąże przyszłość rozwija na 
zajęciach koła informatycznego. W wolnych chwilach doskonali umiejętność gry na gitarze. 
 

 

III. Wystąpienie Państwowego Inspektora Sanitarnego w Gryfinie w 
sprawie prowadzonych działań na terenie Powiatu Gryfińskiego w 
związku z występującymi zagrożeniami koronawirusa w krajach Unii 
Europejskiej 
 

Od tego momentu w sesji uczestniczył Radny Sławomir Terebecki 
więc w  XV sesji Rady Powiatu w Gryfinie uczestniczyło 18 Radnych 

 
Państwowy Inspektor Sanitarny w Gryfinie Wioletta Rożko przedstawiła informacje 

ogólne nt. koronawirua, prewencji oraz aktualnej sytuacji na terenie Powiatu Gryfińskiego 

(prezentacja multimedialna stanowi zał. nr 4) 

 
Radna Teresa Sadowska zapytała gdzie w województwie zachodniopomorskim są oddziały 

zakaźne dla pacjentów z koronawirusem bądź jego podejrzeniem. 
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Państwowy Inspektor Sanitarny w Gryfinie Wioletta Rożko odpowiedziała, że jedyne 

miejsca znajdują się w: Samodzielnym Publicznym Wojewódzkim Szpitalu Zespolonym w 

Szczecinie przy ul. Arkońskiej, Szpitalu Wojewódzkim im. Mikołaja Kopernika w Koszalinie 

oraz Szpitalu Wojskowym z Przychodnią SPZOZ w Wałczu, 
 

Radny Zbigniew Szmaja zapytał jaka jest umieralność na grypę. 

 
Państwowy Inspektor Sanitarny w Gryfinie Wioletta Rożko odpowiedziała, że w 2019 r. 

na grypę zmarło 150 osób.  

 

Od tego momentu w sesji uczestniczyła Wiceprzewodnicząca Aleksandra Zielińska 
więc w  XV sesji Rady Powiatu w Gryfinie uczestniczyło 19 Radnych 

 

 

IV. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz 
sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji za 2019 r. 
(druk nr 1/XV) 

 
p.o. Komendanta nadkom. Radosław Purtak przedstawił sprawozdanie z działalności 

Komendy Powiatowej Policji (prezentacja multimedialna  stanowi zał. nr 5) 

 

Radny Hubert Andrych zapytał ile jest obecnie wakatów w Powiatowej Komendzie Policji 

w Gryfinie. 

 

p.o. Komendanta nadkom. Radosław Purtak odpowiedział, że jest 27 wolnych wakatów. 

Jednakże ze względu na zmiany przepisów, co za tym idzie wzrost pensji policjantów, 

komendant zauważa wzrost zainteresowania pracą w Policji. 
 
V. Sprawozdanie za 2019 r. z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 
zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Gryfiński (druk nr 2/XV) 
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Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz - Bień 

przedstawiła informacje nt. średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego (prezentacja multimedialna stanowi zał. nr 6) 

 
Radna Aleksandra Misiuna – Gólcz  zauważyła, że średnie wynagrodzenia mogą być 
zawyżone ze względu na to, iż wiele nauczycieli ma więcej niż jeden etat bądź różnego 
rodzaju dodatki. Poprosiła, by Pani Naczelnik wzięła to pod uwagę tworząc następne 
prezentacje i podawała kwoty za wynagrodzenie podstawowe nauczyciela czy osoby na stażu. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz - Bień 
odpowiedziała, że w prezentacji zależało jej na pokazaniu średniego wynagrodzenia 
nauczyciela w poszczególnych jednostkach na terenie Powiatu Gryfińskiego, zaś jeśli chodzi 
o wynagrodzenie na etacie, beż żadnych dodatków to kwotę tą określa ustawa, która jest 
ogólnodostępna.  
 
Radna Teresa Sadowska zapytała jaka jest liczba uczniów uczęszczających do szkół na 
terenie Powiatu Gryfińskiego. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz - Bień 
odpowiedziała, że w roku 2019 łącznie było 1296 uczniów.  
 
Radny Sławomir Terebecki ponowił pytanie zadane na komisji Spraw Społecznych i 
Zdrowia, poprosił o informację czy subwencja oświatowa wystarczyła na utrzymanie 
jednostek oświatowych na terenie Powiatu, czy Zarząd musi dokładać do tego środki, jeśli 
tak, to w jakiej wysokości.  
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz - Bień 

odpowiedziała, że czeka na składane sprawozdania budżetowe jednostek oświatowych i 

wtedy będzie mogła przygotować odpowiedź na pytanie Radnego. 

 

VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany 
uchwały nr XLII/283/2018 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 2 sierpnia 
2018 r. w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Gryfińskiego  
(druk nr 3/XV) 

 
Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 7), następnie otworzył i zamknął dyskusję. 

 

Radny Wojciech Długoborski zapytał skąd wzięła się nagła zmiana statutu z dnia 2 sierpnia 

2018 r. skoro nigdy od jego uchwalenia nie nanoszono żadnych poprawek. Czy wynika to z 
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potrzeby dostosowania go do aktualnych przepisów czy z przeprowadzonej kontroli organów 

nadrzędnych? 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że kontrola zlecona przez Wojewodę 

zauważyła nieprawidłowość w zapisie omawianego w projekcie uchwały artykułu. Zarząd 

Powiatu nie dochodził jaki był powód kontroli, jedynie naniósł poprawki zgodnie z 

sugestiami. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski zamknął dyskusję i w 

obecności  
20 Radnych zarządził głosowanie: 

za - 20 

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

 

Uchwała nr XV/108/2020 w sprawie zmiany uchwały nr XLII/283/2018 Rady Powiatu w 

Gryfinie z dnia 2 sierpnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Gryfińskiego została 

przyjęta jednogłośnie (imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały Rady 

Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 8 ). 
 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia 
zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przez Rybacką 
Spółdzielnie ,,Regalica” w Gryfinie oraz uchwalenia jej regulaminu 
(druk nr 4/XV) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 7), następnie otworzył dyskusję. 

Radny Wojciech Długoborski zauważył, że tytuł uchwały mówi cyt. „wyrażenie zgody na 

utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przez Rybacką Spółdzielnie ,,Regalica” w Gryfinie 

oraz uchwalenia jej regulaminu”, czyli jak Radny rozumie „Regalica” tworzy Straż Rybacką, 

zaś treść uchwały mówi, iż powołuje się Straż, co mówiłoby o tym, że nie jest potrzebna 

zgoda Rady Powiatu dla Spółdzielni Rybackiej Radny wyraził swoje wątpliwości co do 

brzmienia paragrafu pierwszego, czy nie należałoby zmienić sformułowania „powołania” 
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Straży Rybackiej na „wyrażenie zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przez 

Rybacką Spółdzielnię „Regalica” . 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że sprawa była konsultowana z 

kancelarią adwokacką i w jej opinii treść paragrafu 1 nie wpływa zasadniczo na podjęcie 

projektu uchwały. 

 

Radny Wojciech Długoborski poprosił aby głos w tej sprawie mogła zabrać obecna na sali 

pani prawnik. 

 

Radca Prawny Katarzyna Kurkierewicz powiedziała, iż rozumowanie Radnego nie jest 

błędne, jednakże błędem nie jest opinia, którą wydał kolega z kancelarii czy stanowisko jakie 

zajmuje Starosta, ponieważ mimo drobnej rozbieżności w treści projektu uchwały, to jej tytuł 

jednoznacznie wskazuje, iż na utworzenie Straży Rybackiej przy Spółdzielni „Regalica” to 

właśnie Rada Powiatu musi wyrazić zgodę. Radca Prawny rekomenduje jednak zmienić treść 

paragrafu 1. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił Starostę Powiatu 

jako Przewodniczącego Zarządu o zajęcie stanowiska w tej sprawie. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski poprosił o krótką przerwę celem konsultacji z 

pozostałymi członkami Zarządu.  

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski zarządził  
10 minutową przerwę o godzinie 15:15.  

W tym momencie posiedzenie opuścił Radny Zbigniew Szmaja. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski poinformował, że Zarząd uznał wniosek Radnego za 

zasadny i nastąpiła zmiana brzmienia paragrafu 1. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poinformował, że Rada 

Powiatu przejdzie do głosowania autopoprawki zanim przystąpi do podjęcia projektu 

uchwały. 

 

Radny Wojciech Długoborski wyraził wątpliwość czy autopoprawka wymaga głosowania. 



7 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o zabranie głosu w 

tej sprawie obecnego Radcy Prawnego. 

 

Radca Prawny Katarzyna Kurkierewicz powiedziała, że po zaznajomieniu się ze Statutem 

Powiatu Gryfińskiego, zauważa, że nie rozróżnia on poprawek  i autopoprawek, dlatego 

należałoby przyjąć, iż autopoprawka jest pochodną poprawki, więc podlega ona każdorazowo 

głosowaniu przed podjęciem projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie autopoprawki do projektu uchwały w obecności 19 Radnych, 1 Radny nie brał 

udziału w głosowaniu: 

za - 18  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

Autopoprawka do projektu uchwały nr XV/109/2020 została przyjęta większością głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski zarządził głosowanie 

projektu uchwały zawierającą autopoprawkę w obecności 19 Radnych. 

za - 19  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

 

Uchwała nr XV/109/2020 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży 

Rybackiej przez Rybacką Spółdzielnie ,,Regalica” w Gryfinie oraz uchwalenia jej regulaminu 

została przyjęta jednogłośnie (imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały 

Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 8 ). 

 

VIII. Rady Powiatu w G Projekt uchwały Projekt uchwały Rady Powiatu 
w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/147/2016 Rady 
Powiatu w Gryfinie z dnia 27 października 2016 r. w sprawie 
uchwalenia Regulaminu Społecznej Straży Rybackiej Powiatu 
Gryfińskiego (druk nr 5/XV) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 7), następnie otworzył i zamknął dyskusję. 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski w obecności  
19 Radnych zarządził głosowanie: 

za - 19  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

 

Uchwała nr XV/110/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/147/2016 Rady Powiatu w 

Gryfinie z dnia 27 października 2016 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu Społecznej Straży 

Rybackiej Powiatu Gryfińskiego została przyjęta jednogłośnie (imienny wykaz głosowania 

radnych nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 8 ). 

 

IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu 
powiatu na 2020 rok (druk nr 6/XV) 

 
Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 7), następnie otworzył i zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski w obecności  
19 Radnych zarządził głosowanie: 

za - 19  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

 

Uchwała nr XV/111/2020 w sprawie Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2020 

rok została przyjęta jednogłośnie (imienny wykaz głosowania radnych nad projektem 

uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 8 ). 

 

X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na 
lata 2020-2039 ( druk nr 7/XV) 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 7), następnie otworzył i zamknął dyskusję. 

 



9 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski w obecności  
19 Radnych zarządził głosowanie: 

za - 19 

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

 

Uchwała nr XV/112/2020 w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Gryfińskiego na lata 2020-2039 została przyjęta jednogłośnie (imienny wykaz 

głosowania radnych nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 8 ). 

 

XI.  Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu (druk  
nr 8/XV) 
 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 7), następnie otworzył i zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski w obecności  
19 Radnych zarządził głosowanie: 

za - 19 

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

 

Uchwała nr XV/113/2020 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Zachodniopomorskiemu  została przyjęta jednogłośnie (imienny wykaz głosowania radnych 

nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 8 ). 

 

 

XII. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 9/XV) 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że sprawozdanie z czterech posiedzeń 

Zarządu zostało przedstawione Radnym w materiałach sesyjnych w formie pisemnej.  
Starosta w pierwszej kolejności nawiązał do zmian w budżecie, ponieważ jednym z punktów 

było przesunięcie środków z bieżącego utrzymania dróg na zadanie inwestycyjne, jakim jest 
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przebudowa ulicy 1 Maja. Na to zadanie przewiduje się 4 000 000 złotych. Zadanie jest 

finansowane wspólne z gminą, która podjęła się przebudowy ul. Sprzymierzonych. O to 

zadanie było aplikowane do Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego już w 2017  roku, wtedy konwent burmistrzów i wójtów zwracał się 

do marszałka z prośbą, by można było wykonywać remonty dróg powiatowych i gminnych w 

ramach programu RPO i Powiat Gryfiński otrzymał na to zgodę, ponieważ sąsiadowanie 

Odry z Gryfinem powoduje, że Powiat łączy się ze szlakiem międzynarodowym. Starosta 

poinformował, że Zarząd zdecydował się na odblokowanie pieniędzy na tę inwestycję ze 

środków bieżących, ponieważ zima 2019/2020 nie wymagała odśnieżania ani wyjazdów 

piaskarek.Na pierwszym posiedzeniu zarządu w lutym zatwierdzono zadanie dotyczące 

remontów dróg na terenie Powiatu Gryfińskiego na łączną kwotę 960 000 zł. Dodatkowo 

został rozstrzygnięty przetarg na wycinkę  krzewów w pasie drogowym na sieci dróg 

powiatowych. Został on podzielony na trzy etapy: Gmina Gryfino, gdzie wycinką zajmie 

się firma TOPOL z Chociwla, Gmina Banie, Chojna i Trzcińsko - Zdrój - firma VMG Polska 

Sp. Z o.o. oraz trzecie zadanie Gmina Cedynia, Moryń i Mieszkowice i tu również firma 

VMG Polska. Po konsultacjach Zarząd zdecydował rownież o wsparciu zadań społecznych i 

kulturalnych i dofinansuje w kwocie 3500zł organizację 14. Gryfińskiego Festiwalu Miejsc i 

Podróży „Włóczykij”. 

W zakresie szkolnictwa, trwają już przygotowania do roku szkolnego 2020/2021 i zostały 

ustalone oddziały. W Zespole Szkół Ponadpodstawowych w Chojnie przewiduje się 168 

uczniów i 6 nowych oddziałów, zaś w Zespole Szkół Ponadpodstawowych nr 2 w Gryfinie 

140 uczniów i 5 oddziałów. Zarząd wyraził rownież zgodę na to, by Poradnia Pedagogiczno - 

Psychologiczna miała możliwość wydawania oświadczeń osobom niedosłyszącym. Zgodę 

musi zatwierdzić Kurator. Starosta Gryfiński poinformował również, że w dwóch jednostkach 

budżetowych: Poradni Pedagogiczno - Psychologicznej oraz w Specjalnym Ośrodku Szkolno 

- Wychowawczym w Chojnie kończą się kadencje dyrektorów, w związku z tym zostanie 

ogłoszony nabór nowych kandydatów. 

Zarząd zatwierdził również dofinansowanie dwóch projektów w Powiatowym Urzędzie Pracy 

w Gryfinie - jeden aktywizujący osoby poniżej 30 r.ż na kwotę 860 000 zł, oraz drugi dla 

osób powyżej 30 r.ż. na kwotę 2 000 000 zł.  

 

Radny Wojciech Długoborski poruszył następujące kwestie związane z pracą Zarządu: 

1. „Zarząd po dokonaniu analizy propozycji wyboru dróg do pozbawienia kategorii 

drogi powiatowej przy jednoczesnym zaliczeniu ich do kategorii dróg gminnych oraz 
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zapoznaniu się z opinią Naczelnika Wydziału ZD jednogłośnie wybierając wariant II 

wyraził zgodę na rozpoczęcie procedury związanej z pozbawieniem kategorii drogi 

powiatowej drogi nr 1350Z na odcinku Żelisławiec - Binowo do drogi nr 1352Z oraz 

zaliczeniu ich do kategorii dróg gminnych przebiegających przez teren Gminy Stare 

Czarnowo” - czy takie sytuacje miały miejsce wcześniej, ile km wcześniej zostało 

przekazane przez Powiat innym organom, dlaczego taka możliwość przekazania 

powstała w tym przypadku? 

2. „Zarząd wyraził zgodę na złożenie do Marszałka Województwa 

Zachodniopomorskiego wniosku o przyznanie dotacji na przebudowę odcinka drogi 

powiatowej nr 1402Z Rosnowo - Gogolice - Chełm Górny, w ramach środków z 

budżetu Województwa Zachodniopomorskiego, przeznaczonych na modernizację dróg 

dojazdowych do gruntów rolnych” - dlaczego Zarząd musiał wyrazić zgodę na 

złożenie wniosku do Marszałka i komu ta zgoda została wyrażona?  

3. „Zarząd przyjął rozliczenie dotacji na pierwsze wyposażenie w środki obrotowe 

Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie oraz zobowiązał Referat 

Kontroli i Audytu Wewnętrznego do przeprowadzenia kontroli pod względem 

formalno - prawnym” - zapis wydaje się niepokojący; czy Zarząd widział podstawy 

do zlecenia takiej kontroli? Czy widzi jakieś niejasności bądź nieścisłości? 

4. „Zarząd zapoznał się z pismem Prezesa Zarządu Spółki z dnia 3 lutego br. w zakresie 

sytuacji na oddziale ginekologiczno - położniczym. W odpowiedzi Zarząd Powiatu 

wskazał, iż w pierwszej kolejności zaistniałą sytuację kadrową Prezes Zarządu Spółki 

„Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp.z.o.o. powinien rozwiązać wespół ze 

zobowiązanym współudziałowcem Dom Lekarski S.A.” - jaki jest dokładnie problem 

kadrowy w omawianym oddziale? 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że:  

Ad. 1) Powiat ma doświadczenia w przekazywaniu dróg i odbywa się to zawsze na 

zasadzie zawartego porozumienia. Swego czasu Powiat Gryfiński przekazał  
ul. Kościelną Gminie Gryfino, ul.Sadową Gminie Moryń, ul. Szkolną Gminie Chojna. 

Jeżeli chodzi o odcinek Żelisławiec - Binowo to zgodnie z ustawą kaskadową Powiat 

miał przesłanki, by zmienić kategorię drogi. Starosta zauważył również, iż Zarząd 

zgodnie z przepisami podjął taką decyzję, jednakże ostatecznie to Rada Powiatu 

przegłosuje projekt uchwały w sprawie ewentualnego przekazania w.w. drogi gminie 

na jednej z najbliższych sesji. 
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Ad. 2) Zarząd musiał wyrazić zgodę, aby tą konkretnie drogę (powiatowej  
nr 1402Z Rosnowo - Gogolice - Chełm Górny) objąć funduszem z Urzędu Marszałka 

Zachodniopomorskiego, ponieważ dróg, które mogłoby wziąć udział w projekcie 

dotacyjnym jest dużo więcej.  

Ad. 3) Powiatowy Zakład Aktywności Zawodowej zaczął zatrudniać osoby  
w grudniu 2018 roku, rozliczył pierwsze wyposażenie zgodnie z wytycznymi, Zarząd 

ma obowiązek kontroli podległej jednostki budżetowej, co też czyni i nie należy 

wyciągać wniosków, że są jakieś nieprawidłowości w wydatkach zakładu. 

 Ad. 4) Pismo Pani Prezes poinformowała, że na oddziale ginekologiczno - 

położniczym pojawiły się problemy, ponieważ ówczesny ordynator miał odejść na 

emeryturę z końcem marca, jednakże odszedł szybciej. Dodatkowo pomimo kadry w 

postaci lekarzy ginekologów, występują braki i nie może obsadzić 16 dyżurów w 

marcu. Braki kadrowe łączą się czasem z koniecznością zawieszenia działalności 

oddziału, więc Prezes wolała uprzedzić Zarząd o zaistniałej sytuacji. Starosta 

przypomniał, iż w rozmowach prowadzonych między Zarządem Starostwa 

Powiatowego a Domem Lekarskim S.A. o pokrycie długu w kwocie 1 800 000 zł Dom 

Lekarski S.A. oferował zapewnienie pomocy kadrowej i lekarskiej w ramach 

pomniejszenia długu, w związku z tym Zarząd zaproponował Pani Prezes 

skontaktowanie się w tej sprawie z drugim współudziałowcem celem rozwiązania 

problemu. Okazało się jednak, że sprawa okazała się bardziej złożona i problem nie 

został rozwiązany, jednakże do 9 marca oddział na pewno będzie funkcjonował.  

 

 

XIII. Interpelacje i zapytania radnych 

 
Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski powiedział,  
że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna interpelacja. Przewodniczący zapytał czy w 

tym punkcie któryś z Radnych chciałby złożyć zapytanie lub interpelacje. 

 

1. Zapytanie nr 74/20 Radnej Aleksandry Zielińskiej w sprawie braku oznaczenia drogi 

powiatowej we wsi Piaseczno - zał. nr 9 (ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji 

Publicznej Starostwa Powiatowego w Gryfinie: zakładka – Praca Rady i Zarządu 
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następnie Interpelacje i zapytania wraz z odpowiedziami, VI Kadencja Odrodzonego 

Samorządu Powiatowego, XV sesja Rady Powiatu w Gryfinie, Interpelacja nr 74/20). 

2. Zapytanie nr 75/20 Radnej Aleksandry Zielińskiej w sprawie remontu drogi 1403Z w 

miejscowości Trzcińsko - Zdrój - zał. nr 10 (ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji 

Publicznej Starostwa Powiatowego w Gryfinie: zakładka – Praca Rady i Zarządu 

następnie Interpelacje i zapytania wraz z odpowiedziami, VI Kadencja Odrodzonego 

Samorządu Powiatowego, XV sesja Rady Powiatu w Gryfinie, Interpelacja nr 75/20). 

3. Interpelacja nr 76/20 Radnego Wojciecha Długoborskiego w sprawie realizacji od 

01.01.2021 terenie Powiatu Gryfińskiego zapisów art. 95ust.3 i art.230 ustawy z dnia 

9 czerwca 2011 r. O wspieraniu rodziny i systemu pieczy zastępczej  - zał. nr 11 

(ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w 

Gryfinie: zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz z 

odpowiedziami, VI Kadencja Odrodzonego Samorządu Powiatowego, XV sesja Rady 

Powiatu w Gryfinie, Interpelacja nr 76/20). 

4. Interpelacja nr 77/20 Radnego Wojciecha Długoborskiego w sprawie strzelnicy 

będącej częścią PZAZ w Gryfinie - zał. nr 12 (ścieżka dostępu w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Gryfinie: zakładka – Praca Rady i 

Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz z odpowiedziami, VI Kadencja 

Odrodzonego Samorządu Powiatowego, XV sesja Rady Powiatu w Gryfinie, 

Interpelacja nr 77/20. 

 

Radny Bartosz Biegus powiedział, że posiada wiedzę, iż swego czasu rozważana była opcja 

przekazania drogi powiatowej z miejscowości Rekowo - Żelewo gminie Nowe Czarnowo, 

jednakże nie doszło do jej finalizacji. Radny chciałby dowiedzieć się czy Zarząd Powiatu 

bierze pod uwagę ponowne rozważania w tym zakresie.   

 

XIV. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych 
Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski powiedział, że Radni 

otrzymali odpowiedzi na składane interpelacje, tj: 

1. Odpowiedź Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie na 

interpelację nr 72/20 Radnego Wojciecha Długoborskiego - zał. nr 13 

2. Odpowiedź Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki na interpelację  
nr 73/20 Radnego Wojciecha Długoborskiego - zał. nr 14 
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Starosta Gryfiński Wojciech Konarski poprosił Naczelnika Wydziału Zarządzania 

Drogami, aby dpowiedział bezpośrednio na zapytanie Radnego Bartosza Biegusa. 

 
Naczelnika Wydziału Zarządzania Drogami Arkadiusz Durma powiedział, że 

prowadzonych było wiele rozmów i stosowanych pism w sprawie przekazania 17 km 

wspominanej drogi powiatowej, jednakże tzn. „kością niezgody” okazał się odcinek między 

Rekowem a Żelewem, który prowadzi tak na prawdę do jednej posesji, jednakże gmina nie 

wyrażała zainteresowania jej przyjęciem.  

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski dodał, iż nie wyklucza, że sprawa znajdzie swój 

finał w sądzie. 

 

 

XV.  Sprawy różne, informacje, wolne wnioski 

 
Radny Michał Kozakiewicz poprosił Przewodniczącego Rady w Gryfinie o udzielenie głosu 

mieszkańcom Sobieradza, Chwarstnicy i Drzenina, którzy uczestniczyli w Sesji Rady jako 

goście i trzymali transparent z żądaniem remontu drogi przechodzącej przez ich 

miejscowości.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski wyraził zgodę. 

 

Sołtys Sobieradza Roman Krzysiak powiedział, że problem stanu drogi jest niezauważany 

od wielu lat i pozostaje on bez rozwiązania. Pan Jakub startując w wyborach na sołtysa 

zobowiązał się wobec mieszkańców do interwencji w tej sprawie, dlatego przybył na Sesję 

Rady Powiatu. Sołtys zauważył, że problem od pół roku był zgłaszany ustnie zarówno 

radnym, Przewodniczącemu Rady jak również Wicestaroście i Staroście, a odpowiedzi, iż na 

chwilę obecną brak jest środków na remont nie zadowalają mieszkańców. 

 

Sołtys Drzenina Jakub Jakubowski dodał, że w rękach Zarządu i Radnych jest 

bezpieczeństwo i życie mieszkańców Powiatu, w którego skład wchodzą mieszkańcy w.w. 

miejscowości, nie chodzi już o ciagle pogarszający się stan aut tamtędy przejeżdżających, a o 
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fakt, iż kiedyś na tej drodze na pewno dojdzie do poważnego wypadku w skutek czego może 

dojść do utraty zdrowia lub życia.  

 

 

XVI. Zakończenie posiedzenia. 

 
O godz. 16:45 Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski wobec 

wyczerpania porządku obrad zamknął XV  sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 

 

 

Protokół sporządziła 

 

   Ada Wisławska 

 

 

 Przewodniczący Rady  

 

 Roman Michalski 
 

 
 

  


